
Za zgodność  z oryginalem 
stwierdzam 

Lo łqcznjk nr ..... do Protokołu 
Rady Miasta Świdwjn z dn  2L 	5J2 

Stawisko Korniji Ośis jaty, Kultury, Sportu i 1"o1iyki Społeczilj....  
w sprawie wniosku rodziców uczniów klas VI c i VI d Publicznej Szkoły Podtawowcj nr 

w Świdwinic, dotyczącego pozostawienia uczniów w placówce nlacicrj,.vstcj w latach 
2021/2022 i 2022/2023. 

W dniu 18.0'12021  r. Komisja ()ś  iaty. Kultury. Spurtu i Polityki Spoleczflcl 
zaopiniowała negat wnic pozostawienie klas VI c i \I d w Publicznej Szkole Podstawowej 
nr 1 w Swidwinie. 

Radna Agnieszka Perskiewicz na podstawie art. 25a t i,,tawy / dniu 8 marca 1990   r. I. Jstawy o 
samorzadzic ominny, in (tj. Dz. I ; 202() po/.. 7 I 3  ze zm.) została wyłączona z glosowania ze 
względu na interes prany radnej jako pracownika zatrudnionego w Publicznej Szkole 
Podstawowej nr I 	Sw idw inic. 

Radny Wiesław (irzcsiuk .„ opini)wał  wnioski poz iyw nie. w zwiazku / czym / własnej 
inicjat w przcdłoi odmienne stanowisko w lórm ie pisemnej. które zostanie dołączone do 
protokołu / posiedzenia komisji. Rudna Justyna Kondracka również  źaopiniowaia wnioski 
pozyt\;wnie, zaś  pozostali radni w osobach Moniki Makowskiej. Krzysztoti Olszewskiego, 
Anny SzaO-ańskiej oraz Moniki Stępniak zaopiniowali przedłożone wnioski negatywnie. 

I. izasadn jen ie 

Na posiedzeniu w dniu 11.03.202 I r. Komisja ()swiaty. Kultury. Sportu i Polityki 
Społecznej wysł uehala zainteresowane stronY, tworząc przestrzeń  do dyskusji. Następnie w 
dniu I X,03 .202 I r. Komisja wnikliwie przeanul izow ala wnioski rodziców klasy VI c i VI d. 
materiały uzyskane od dyrektorów placówek zainteresowanych przedmiotem sprawy. 
Rurmistrza Miasta Swidwin i specjalistów z zakresu pomocy psychologiczno 
pedagogicznej. 

Po analizie całego zgromadzonego materiału i po wysłuchaniu zainteresowanych stron. 
Komisja zwróciła szczególną  uwagę  na wnioski: 

1) rodiicó w zakresie: 

Obaw  dotyczacych trudności emoejunulnch, edukacyjnych i adaptacyjnych w nowej szkole: 
niożliwosej dostosowawczych ich dzieci, które rozpoczynały edukację  w szkole 

podstawowej w wieku 6 lat w grupie zróżnicowanej wiekowo 6 I 7 lutków: 
- kont nuowania nauki w trybie zdalnego nauczania w nowej placówce: 
- przekonania o możl iw ości kontynuowania naukI w doty chczasowej placówce: 



2) dyrektorów PSP nr 1 i PSP nr 4 oraz grona )edaogicznego w zakresie: 

- ut r^ ni UgIcCgO 5it niżu dcm)gralie/nego: 
- obaw o j kość  IIC/flflL 

- obaw o potenciał  kadrowy i in Irastrukiuralny: 
- 0h1\Ą  O CCI polityk]  oswiato\cj miasta: 

3) specjalistów z zakresu pomocy pschoIogiczno - pcdaogiczncj w zakresie: 

- zmian. które sa zjay iskiem stale toarz\sząc m czhI\iekowi: 
- podkreś lenia znaczenia wsparcia domu rodzinnego, nastawienia opiekunów do sytuacji 
im iany: 
dutej j.dlnuci adaptacyjne i ł deto człowieka: 

- zapewnienia O gOtOWOsci udzielenia adekwatnego do potrzeb wsparcia psycholo(,iczno 
pedagogicznego uczniom w obu placówkach: 

4) Burmistrza Miasta widwin: 

Komisja skazuje, ze do dnia 18.03.20-2  I  F. nie otrzyma ła pisemnego stanowiska Burmistrza 
Miasta x powyższej sprawie. co  \yedlLIg niej należy ocenić  jako niedostateczne 
prz\gotowanie i zaanga/owanie 	ypracowanie rozwiązania oraz zażegnie konfliktu. 
Jednakże podczas obrad Komisji w dniu I X.03.202 I r. Wiceburmistrz Pani Beata Ociepa 
przedstawi ła iisl ric stanowisko odnoszące się  negatywnie do \Ą niosku po/ostaw lenia klas VI c 
i VI (1 w Publicznej Szkole Podstawowej nr I w Swidwinie. 

Powy ższe stanowisko uzasadniono: 

- trudnościami w zachowaniu reżimu sanitarncio 	sytuacji powrotu do nauki i pracy 
stacjonarnej w Publicznej Szkole Podstawowej nr I 
- optymalnym rozłożeniem uczniów w salach lekcyjnych. 

kadrą  i większym doświadczeniem w pracy / nastolatkiem w PSI" nr 4 w związku z 
doświadczenie naby tym podczas tinkcjonowania gimnazjów. 
- zaopiekowaniem młodzieży przei psychologa i pedagoga na terenie Publicznej Szkoły 
Podstawowej nr 4. 
- stałą  porą  rozpoctynania zajęć  lekcy jn ch od odzin ś :Ou, 

- brakiem zmianowości 	więcej czasu do dy spozycji dla ucznia. zarówno w trybie 
stacjonarnym jak i trybie zdalnym: 

Rcusumujc Komisja stwierdza. że przedłużająca sic s\ tuacja .dcbaŁ \ nad wnioskami 
rodiicó uczniów klasy Vlc i Vld wzbudziła przekonanie rodziców o możliwości 
pozostawienia dzieci w dotychczasowej szkole. W opinii Komisji na początku tj. w 
pażdzierniku 2020 r.. zabrakło konsekwentnej i konkretnej decyzji Dyrektora Publicznej 
Szkoły I"odstawowcj nr I w Swidwinie i Burmistrza w sprawie dokończenia realizacji 
tchwały nr XXVI!214"I 7 Rady Miasta widwin „dnia 29.03.2017 r. 

/aistniała sytuacja niesie za sobą  konieczność  wdrożenia nowych nywiązań  dla świdw ińskicj 
oświaty. '-,wiadomość  niżu demogra ż ictnego. w sokw koszt Iworzenia klas o malej 
liczebności uczniów, brak szczegołowej inforniacji nt. wachlarza kwalifikacji nauczycieli w 
obecnej chwili, zły stan techniczny inf"rastruktur\ dla oddziałów przedszkolnych grup 3-6 



latkw oraz wvsokIe kos/,tv ich utrzymania wsuikające ze sposobu finansowania (z dotacji a 
nie z subwencji, tak jak są  finansowane szkoł y) spowodowała. c Komisja podeimie działania 

zmierzające do ustalenia harmonogramu prac nud Oti rzeniem nowego modelu 
lUflkCjOItO\5 anta Oswti1y W mieście. 

O 

ł  oinr"i (.) nja/y A a/furt. .S;s rOź  i /„oi,ti"ki 	oIL(:nt/ 

%io,ziku %fi(()il,IOl 

Zalaczniki: 

- pismo rodtcow k łass VI c t dnia 02.  10,2020 r. skier ane do Wiceburmistrz Beaty 0c 
- pismo rodzicow klasy VI d / dnia 17.02202 1 r. skierowane do Burmistrza Piotra !elińskieuo i Przewodniczącej 
Rads Miasta Moniki Stepniak 

pismo rod,icoss klass V I c i VI iJ / dnia 15.03.20-2  Ir. skierowane do Rady Miasta wraz t opinią  Pani ldyiy 
iabiońsk ej pschoterapeut, pedagoua opiekuńczo wychowawc,eeo i resocjalizatora 
- list otsati (ironu Pedagogicznego Publicznej Stkoły Podstawowej T1F 4 ss Sw idwiiiic i. dnia 15.03.2021 r. 
- materia ły predłoone prtcz dyrektora Publicznej Szkoły Podstawowej nr I w widwinie Panią  Arinç 
Lipkowici smulacta planów lekcyjnych, na rok szkoln 20212022 w sytuacji pozostania klas VI c i VI d w 

placowce nlucier/ystej, albo przejseta do PSP nr 4: symulacja przydziału godzin dla nauczycieli na rok szkolny 
20212022 i 2022 2023 y sytuacji pozostania klas VI c i VI d w placówce macierzystej, albo przejścia do PSP 
nr 4 

materiały przedło?one przet dyrektora Publicznej Szkoł y Podstawowej n 	 Doroty  r 4 w Swidwinie Panią  

Borowczak analiza zasobów szkoły zatrudnienia w latach 2021-2027 z dnia 11.0',2102 1 r.: braki w etatach i 
iiioliwosci uzupełnienia godzin dla nauczycieli na rok szkolny 20212202-2,  i 2022:2023 w sytuacji pozostania 
klas VI c 1 VI J w placówce macierzystej, albo przejścia do PSP nr 4: 
prezentacja stail it analiz dokonanego przez rząd Miasta związanego i wnioskiem rodziców wraz z. analiza 

ryzyk: liczba oddziałów oraz uczniów w roku szkolnym -2020,2021 wraz i zestawieniem liczby d,ieci 
nrodzori Ch w poszczegolny ch latach wg nowych obw odów: 


